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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.7.2022  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 26 września 2022r.  

 
I część posiedzenie – wyjazd OWN, Łaźnia Moszczenica  
godz. 10.00  
II część posiedzenia – stacjonarnie sala 130 A 
Miejsce posiedzenia:  
czas posiedzenia: godz. 12:00-12:25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie- 
Zdrój na 2022 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zniesienia form ochrony przyrody – 2 szt. drzew 
gatunek buk pospolity, 2 szt. drzew dąb szypułkowy, 1 szt. drzewa 
gatunku lipa drobnolistna na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg publicznych w granicach miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 
 

 Projekt uchwały w sprawie rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez 
miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 
świadczenia oraz wysokości cen za te usługi, 
 

 Wszczęcie postępowania nadzorczego oraz rozstrzygnięcie nadzorcze 
dotyczące uchwały Rady Miasta nr VIII.110.2022 z dnia 23 czerwca 2022r. 
 

 Roczne sprawozdanie  z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny w 
Cieszynie.  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 20 czerwca 2022r. 

6. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3.  
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zniesienia form ochrony przyrody – 2 szt. drzew 
gatunek buk pospolity, 2 szt. drzew dąb szypułkowy, 1 szt. drzewa 
gatunku lipa drobnolistna na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej   
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto- Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej   
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg publicznych w granicach miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Jarosław Piechaczek- 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji   
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Czy to dotyczy również przypadku przełożenia instalacji kanalizacyjnej, lub 
przeprowadzenia czegoś w poprzek drogi, czy trzeba zapłacić niewielką kwotę? 
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Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji   
Tak.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Czy nie można tego zapłacić z wyprzedzeniem na kilka lat? 
 
Jarosław Piechaczek- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji   
Nie wypowiem się, bo może jest taka możliwość zapłaty z góry za więcej lat. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez 

miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 
świadczenia oraz wysokości cen za te usługi, 
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto- Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 Wszczęcie postępowania nadzorczego oraz rozstrzygnięcie nadzorcze 
dotyczące uchwały Rady Miasta nr VIII.110.2022 z dnia 23 czerwca 2022r. 
 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
 

 Roczne sprawozdanie  z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny                  
w Cieszynie.  

Mariusz Rogala- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
Proszę państwa, co roku Wody Polskie mają obowiązek złożenia informacji                        
o działaniach, które podejmowane są na terenie gminy i to jest właśnie w/w 
sprawozdanie.   
 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem i przyjęła do wiadomości.  
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Józef Kubera- radny RM 
Pani Naczelnik, czy rozstrzygnięty jest przetarg na odbiór odpadów? 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Rozstrzygnięty, ale umowa jeszcze nie jest zawarta. Nie mamy jeszcze 
wyliczonych stawek i zaakceptowanych, więc jeszcze państwu nic nie 
przedstawimy. 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Od kiedy będą nowe stawki?  
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Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Myślę, że od nowego roku, ale decyzja należy do pani Prezydent. 
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Pani Naczelnik, ale chyba nie o 100%?  
 
Robert Cichowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Patrząc na ceny energii, jaka jest dla miast i gmin, czyli co najmniej 300% 
wzrostu, natomiast nie spodziewamy się aż tak wysokiej różnicy w porównaniu 
do tego, co było do tej pory. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Jeszcze dodam, że stawka wynosiła 29,50 zł, a maksymalna stawka jaką 
dopuszczał ustawodawca tj. 42,24 zł. Więc nawet gdybyśmy chcieli 100%, to 
przekroczymy. 
 
Józef Kubera- radny RM 
Na jaki okres będzie umowa? 
  
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Do końca grudnia 2024r., jeżeli chodzi o odpady i do końca przyszłego roku, w 
przypadku prowadzenia PSZOK-u. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Jeżeli byłaby maksymalna stawka, to żadna firma nie zgłosi się za maksymalną 
stawkę, to jedynie zmniejszyć rodzaj usług.  
 
Robert Cichowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Zakres. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Tak, zakres. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
To nie do końca tak działa, ponieważ stawka jest wyliczona na podstawie 
wszystkich wydatków ponoszonych przez gminę na system, a firma nie ma 
wglądu do tego przystępując do postępowania przetargowego, bo ona określa 
koszt jaki ponosi za realizację zadania w zakresie, jaki my określamy. 
 
Robert Cichowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak, tylko tutaj panu radnemu chodzi o zakres zadania jaki określamy i jeżeli 
określimy mniejszy zakres zadania, to się zmieścimy i byłaby szansa na niższe 
stawki, jeżeli byśmy mocno ograniczyli zakres. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Weryfikujemy gminy i tylko jedna gmina ma tak wysoką stawkę na dzień 
dzisiejszy.  
 
Józef Kubera- radny RM 
Czy Pani się orientuje, jeżeli chodzi o przetargi w ościennych gminach, czy stawki 
poszły mocno do góry?  
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Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Wodzisław jest już po otwarciu ofert i tam kwota prawie dwukrotnie przekracza 
środki, jakie zaplanowali sobie w budżecie. Więc tam też będzie patowa sytuacja. 
W Rybniku jest przetarg, ale otwarcie ofert jest 12 października br., więc na razie 
nie mamy informacji. W Żorach przetarg był w zeszłym roku… 
 
Józef Kubera-radny RM 
Tak i stawka wynosi 25 zł.  
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Nas najbardziej interesują miasta podobne do naszego, czyli Rybnik, Wodzisław. 
Stawki są w granicach 38 zł i rzadko która spada poniżej 30 zł.  
 
Józef Kubera-radny RM 
Czy będziemy mieli podobną sytuację, czyli poglądowo żeby wiedzieć, jak to 
wygląda? 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Tak. Na bieżąco sprawdzam stawki. 
 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z dnia 20 czerwca 2022r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.6.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


